
Zápis z 54. jednání Školské rady (ŠR) CMGaSOŠPg Brno, Lerchova 63 

Termín konání: 27. 11. 2024 16.00 – 17.30 hod  

Přítomni: 
členové Školské rady (ŠR): 
    a) jmenováni za zřizovatele: 
    Mgr. Ludmila Kadlčíková, s. Františka 
    Anna Hunčová, s. Simeona  
     b) zvolení zástupci rodičů:     
    Mgr. Vendula Soběslavská 
    Mgr. Pavla Míčková 
    c) zvolení zástupci učitelů: 
   Mgr. Ladislav Zemánek - předseda 
   PhDr. Ludmila Svrčulová – místopředseda ŠR  
   Mgr. Dominika Močubová 
   Mgr. BcA. Denisa Daňková 
 d) zvolení zástupci studentů 
  Petr Geršl (za studenty G) 
  Ema Eva Strahovská (za studenty Pg) 
  Nepřítomni (omluveni): Mgr. Ludmila Šimšíková, s. Hedvika, Mgr. Lenka Navrátilová, s. Edita 
  Hosté: Mgr. MgA. et MgA. Štěpán Policer (ředitel školy) 
 
Program: 

1. Úvodní slovo – ředitel školy přivítal nově zvolené členy. Všichni se vzájemně stručně představili. 
Poté proběhla volba předsedy a jednohlasně byl zvolen Mgr. Ladislav Zemánek. 
 

       2.  Předseda Školské rady představil náplň dalšího setkání - Výroční zpráva školy za r. 2023/24,  
            návrh rozpočtu na r. 2025 
     
       3.   Výroční zpráva školy za r. 2023/24 
 S touto zprávou přítomné podrobně seznámil ředitel školy. Zvláště vyzdvihl úspěchy a uplatnění  
             našich studentů i absolventů. Zmínil, že je třeba doplnit do odstavce „projekty a dotace“ soutěž      
             Hackathon Astro Pi, na níž je čerpána dotace z města Brna a Jihomoravského kraje. 

 Schváleno: 9 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování. 

  
       4. Návrh rozpočtu na r. 2025 
 Ředitel školy předložil ke schválení návrh rozpočtu, který vypracovala ekonomka školy Ing. Kamila  
             Schmidtová. 
 Z důvodu inflace bylo navrženo zvýšení školného na příští školní rok 2025/26   
             pro denní studium na 7.200,- Kč/rok, pro večerní studium na 13.400,- Kč/rok. 
             

Schváleno: 9 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování 
 
       5.  Různé 
 Byl vznesen dotaz, zda se uvažuje o omezení používání mobilů ve škole. Ředitel školy  
             informoval, že je to téma, o kterém přemýšlíme a je nutné toto řešit. Hledáme  
             cestu, ale zakazovat nechceme. Zástupci studentů se také přiklání k omezení nadměrného  
             používání mobilů u studentů. 
 
        6.   Ukončení a rozloučení 
       Předseda ŠR všem popřál krásný podvečer, hodně síly a radostný blížící se Advent. 
      V přátelské atmosféře bylo 54. jednání Školské rady zakončeno. 
 
V Brně 27. 11. 2024       
 
Zápis zpracovali: 
                           Mgr. Ladislav Zemánek, předseda ŠR, PhDr. Ludmila Svrčulová, místopředsedkyně ŠR 


